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  מאמרכת
   

כלומר חג השבועות, הוא בין היתר אבן דרך במסורת היהודית, ומרמז על שלהי   ,שבועות
השנה היהודית. זהו, עכשיו מחזירים את הארסנל האחרון לארכיון, וכבר מכינים את הארון  

החדש שיקבל אליו שוב את כל הימים שמקדשים בין ימי החול. המורים העייפים יוצאים  
התלמידים הבוגרים מפנים מקומם לצעירים, הבשלים    ,ךלצבור אנרגיות חדשות לקראת ההמש

תכלה שנה ופישוליה   -פשר להגיד  וכבר א  , ועולם כמנהגו נוהג.לספוג י"ב שנים של ידע והשכלה
 ותחל שנה של תקווה. 

אחרון, עלון שבועות, היה גם סיכום שנה בכל ענפי המשק, אבל כאן אף אחד לא  בעלון ה 
  הכי מתחילים" –. מכאן ממשיכים להגביר תאוצה, שנאמר חדשהה יצא לנוח ולהתכונן לשנה 

שותפים   שנהיה , שדואג לכולנו אורוןשוב תודה ל ". ותוך כדי מגבירים ,מהר שאפשר
 ומעודכנים במידע החשוב כל כך. 

, "אנשים טובים  מיכל ואורלימוסיף הערות והארות לחומר המונח לפניכם:  אני   –ובעלון 
צעירים. כן, יש  קליטת  –אים לנו מידע על פעילותם בסוגיה החשובה  באמצע הדרך", מבי

ביקוש שעולה על ההיצע, וחשוב מאוד לטפל בכפפות של משי בבקשות הקליטה של בנות ובני  
;  ואורלימיכל  – צמ"דצוות  בשםהקיבוץ. אל תדלגו על המידע המיוחד שמביאים לידיעתנו 

לוקחים אחריות, לרווחת הקהילה, ומטפלים באופן מסור ואכפתי  השניים  –  ואם לא די בכך
ת שקיבלנו? אז  וא בריכת השחיה. זוכרים את התיק והמגבת הקהילתי י בנכס החברתי, הלא ה

עליו    יםהבגד  את אל תתפלאו אם בשנה הבאה, בתיק החדש, תהיה השלמה, וכל אחד יקבל גם 
 חלם. יאללה, תגיעו לבריכה ליהנות מטובה. 

  שושמוזכר בכתבה בעלון שבועות )מי שלא קרא הפסיד(, כפי שנשלח ע"י   ופיןקורט ר
, תבינו, ואולי גם  5כל כך התרגשה מקטע זה? תגיעו לעמוד   ת רווהי ראומהארכיון. אז למה  

לא קלה ומכבידה על מי שלא בעלים לידיד  סוגיה    –כלבים רבותי,   כלבים,; קצת תתרגשו
עים חריגים קורים מדי פעם עם כלבים לא ממושמעים, שמשאירים סימני שיניים  האדם. אירו 

צואה על דשאים פרטיים וציבוריים, גם נביחות בלתי פוסקות   אוצרות בהולך על שניים. גם 
שמבהילות או מפריעות למנוחת השכנים. בעיה ישנה שעולה מדי פעם, והפעם כותבת על כך  

 רזי.
ולהתרשם    לקרוא יש עוד הרבה מה בסקרנותכם לדפדף,תמשיכו   –קצת הארכתי, אז זהו  

 להתראות בעלון הבא .  ממה שנראה לכם חשוב. 
 , םשבת שלו

 מוכה 
  )לפי סדר העמודים( -מה קורה

 כלבים בקיבוץ והנחיות הווטרינר האזורי  12-13 הבריכה הקהילתית  3

 שאילתא  13 צמיחה דמוגרפית  4

 הידד לחופש הגדול  14 כרונות ילדות מקורט יז 5

 שנות  90 15 משולחן מש"א  6-7

 מהתברואה, הודעות ותודות  16-17 םסיכום ביניים על חטיבת ביניי 8-9

 דףתרבות  18 הנהלה רחבה בחינוך  10

   סוף עונה כמעט  –סבבא  11

 
 

alon@ein.co.il 

 
 ברכת החלמה מלאה שלוחה לכל חולינו.

 
 

 לחיילינו, באשר הם, שלוחה ברכת שלום ושלווה.
 שובו הביתה בשלום.
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 מיכל ואורלי  /מהבריכה הקהילתית
 

 הי לכולם, 
ומי    ,באירוע שחגג את פתיחת הקיץ שמחנו לפתוח יחד את עונת הרחצה 1/06- בתאריך ה

ייתן ויביא עימו בשורות טובות. היה מרגש לפגוש קהל רחב ומגוון של חברים ותושבים,  
 רוחצים ונהנים. 

ביקוש רב,  מכך יש כתוצאה   .השנה, לאור המציאות הביטחונית בצפון, נסגרו בריכות רבות
אוגוסט  -בעיקר בקרב קהילות מפונות, למרכזי רחצה וקייט. נשתף כי כפי הנראה בחודשים יולי

לילדי  להתגייס ולאפשר  אנחנו משתדלים  .קיבוצים מפונים בקיבוצנו  3יתקיימו קייטנות של 
הקייטנות שעות בילוי בבריכה מחוץ לשעות הפעילות הקבועות. עם זאת, אנחנו מניחים שלאור  

היו גם ימים בהם ילדי הקייטנות יוזמנו לבריכה בשעות הפחות עמוסות  יתכן ויהביקוש הרב, י 
 . כשהתמונה תתבהר נשמח לשתף בהתאם. ילדים 20, סה"כ (14-16של הבריכה ) 

עוד נשתף כי בעקבות המציאות הביטחונית נוצר צורך לפתרון מיגון לבריכה. ערכנו ישיבה  
אנשים. הוחלט לפתוח שער   10שמספקת מיגון של עד  ,עם קורן ויפתח ונשלל פתרון המיגונית
  30- שיאפשר מעבר מהיר למקלט הנשקייה שנמצא כ ,חרום בצד המזרחי של מתחם הבריכה

 מטר מהבריכה. 
הבריכה המיוחדת שלנו ממוקמת בתוך שכונת מגורים. המשמעות   -  נקודה רגישה נוספת

היא שחברים רבים הגרים בסמיכות לבריכה נאלצים להתמודד בעונת הרחצה עם רעשי רקע  
קבועים של המתרחצים. כידוע, בשעות שמחוץ לשעות פעילות הבריכה הקבועות נערכים  

, והחיבור של המוזיקה עם רעשי הרקע יוצר  . לעתים האירוע מלווה במוזיקהםאירועים שוני
מפגע רעש לשכנים, כמו כן מקשה על המציל להעניק שירותי הצלה, לשמוע ולהשמיע הוראות  

הצלה. לאור זאת החלטנו להגביל את השימוש במוזיקה בפעילויות בבריכה, למעט אירועים של  
וכן אירוע המעברים המסורתי של החינוך. נשמח להבנתכם    ,כלל הקהילה במסגרת התרבות
 ולשיתוף הפעולה שלכם בנושא. 

נשתף כי בשבוע האחרון של יוני מתחילה הרחצה הלילית של השחיינים הספורטיביים  
 . 20:00-21:30שלנו. ימי הרחצה הלילית הם: שני ורביעי בין השעות  

.. אנחנו מזמינים גם השנה את כלל הקהילה למפגשים מפנקים  .אפרופו רחצה לילית
 . אוגוסט , אחת לשבועיים בחודשים יולי+ ומהנים של רחצה לילית

 חודש יולי: 
11/07 
25/07 

 

 -  20:00-21:45בשעות 
בילוי ורחצה לילית לכולם, 
גלגלים מתנפחים במים, 
מצב רוח טוב והפתעה 

 טעימה ומפנקת

חודש  
 אוגוסט: 
8/08 
22/08 

 -  20:00-21:45בשעות 
בילוי ורחצה לילית לכולם, 
גלגלים מתנפחים במים, 
מצב רוח טוב והפתעה 

 טעימה ומפנקת

עבור   בריכה מזמינה, מטופחת ונקיה עללקראת סיום בקשה. כדי שנוכל לטפח ולשמור 
סא או  יאם הורדתם כו  . , נבקש שלפני עזיבתכם את המקום שימו לב לאסוף את השאריותכולנו

 אנא החזירו אותם למקומם.    - ספסל לדשא 
לרשותכם דשא רחב, רשת כדורעף ושערי   .מזמינים את כולכם להגיע לבריכה מעל הכל

  -כדורגל לילדים, פינות ישיבה בצל ובשמש, מטבח חוץ, פינת קפה/תה, פינת מנגלים ומעל הכל 
 לא תגיעו...  , הזדמנות למפגש חברתי ורחצה צוננת בימים החמים. מה

 , להתראות בבריכה
 מיכל ואורלי 
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 מיכל ואורלי /מהצמיחה הדמוגרפית 
 

 חברים שלום, 
הגיע    ,2/06-ונסגר בתאריך ה   1/04-, שנפתח בתאריך ה2024שמחים לשתף שמכרז הקליטה 

  20- (. המשמעות היא שללא מגרש חברי קיבוץ  2מועמדים )מתוכם  22לסיומו. למכרז נרשמו 
לגמרי לא פשוטה. נפגשנו עם כל  מקומות )מגרשים(, מציאות  10בנים מועמדים התמודדו על 

 נינו.י ושמחנו להכיר חבר'ה איכותיים, חדורי מוטיבציה להיקלט ולחיות פה ב  ,המועמדים
ערכנו את ההגרלה הראשונה והגורלית שקבעה מי הם העשרה שימשיכו   6/06- בתאריך ה

איתנו בתהליך המיון והקליטה. נשתף שהמעמד היה מרגש, הבנים המופלאים שלנו גילו  
מכרז הנוכחי, עין המפרץ  לולהבין שגם אם לא נכנסו  ,תעצומות ביכולת שלהם לפרגן למי שזכה

 הוא בית עבורם.
 עשרת המועמדים שעלו בגורל וממשיכים איתנו לתהליך הקליטה הם: 

עדן פנחס, דותן יערי, דניאל ואמרי סירקיס, מירי ועידו סלע, ינון מלר ורוני פלד, דנה  
שמיר ואריאל טנא, דגן שליו וג'וליה ברנדו דוג'ס, לינור ותום דהן, דניאל  ופלג אשכול, דור 
 אטד ונוגה שביט. 

נאחל לנקלטים שלנו הצלחה רבה בתהליך הקליטה. נשתף כי התהליך כולל ראיון ראשוני  
חברים, הראיונות נעשים בשלשות. חברי הוועדה עברו הסמכה בת    7עם ועדת הקבלה )בוועדה 

שתי סדנאות לקיום ראיון באופן מקצועי ומהימן(. לאחר שלב הראיונות הוועדה מתכנסת ודנה  
בשלב הבא יעברו הנקלטים מבדקי חוסן כלכלי הנעשים על ידי חברה  בממצאים ובהחלטות. 

חיצונית )"טנא"(, ובהמשך יעברו מבדקי התאמה חברתית לחיים בקהילתנו, מבדק זה נעשה  
על ידי חברה חיצונית )מכון בהתאמה( המתמחה בתהליכי מיון במרחב הכפרי. בתום שלב  

ובהתאם יעמדו   ,עדת האסיפהו תה לוהמבדקים החיצוניים מתכנסת ועדת הקבלה עם המלצ
שנים(. לאחר ההצבעה   3עד תום בניית ביתם ) , המועמדים להצבעת הקלפי לחברות מותנית

להגרלה זו יצטרפו היורשים   .שהיא על סדר בחירת המגרשים , בקלפי תתקיים ההגרלה השנייה
. ההגרלה תהיה על סדר  ()שנענו לקול קורא והשלימו את הרשמתם למכרז הקליטה הנוכחי

 גרשים. נשמח לעדכן בהמשך עם ההתקדמות. המ  22הבחירה של 
משפחת  עוד נשתף, בהמשך לפרסומו של תמיר בעלון האחרון, אודות תהליך הקליטה של  

  וכעת אנחנו ממתינים לממצאי המבדקים  ,. משפחת פלדמן השלימה את כל המבדקיםפלדמן
. עם קבלת החלטת ועדת הקליטה בדבר קליטת המשפחה,  )חוסן כלכלי והתאמה חברתית(

 האסיפה ומשם להצבעה בקלפי.    לוועדת לצה תעבור  מהה
נהלת צמיחה  יאנו נערכים להקמת מ   ,מעבר לתהליך הקליטה המשמעותי של בנינו

פה המקום  .  בנושאים אסטרטגיים הקשורים לצמיחה הדמוגרפית ,דמוגרפית שתוביל דיונים
ואילו   , של מועמדיםעוסקת בתהליכי מיון וקליטה  קליטה/לחדד ולהבהיר כי ועדת הקבלה

 הדמוגרפית תעסוק בעיקר בחלקים האסטרטגיים.נהלת הצמיחה ימ
ד. העיכוב בפתיחת המכרז נבע  "נציגי ציבור למינהלת צמ  3 -בימים אלה מתקיים מכרז ל

ולשמחתנו ההצבעה על כך עברה. חשוב   , מכך שחשבנו שנכון יותר שנציגי הציבור ייבחרו בקלפי
 לנו שאתם, החברים, תבחרו את נציגי הציבור שיובילו תהליכים רגישים ומורכבים אלה. 

אנו נערכים לבניית יום עיון בשיתוף עם מירי יציב, מנהלת הצמיחה הדמוגרפית   במקביל
נהלת שתיבחר, כמו גם בעלי תפקיד העוסקים  יבתנועה הקיבוצית, שיוכל לסייע לחברי המ 

ואופני הובלה של תהליכים אסטרטגיים בתחום   מגמות, תהליכים,  בדבר, להיחשף לאתגרים
 הצמיחה. כמובן נשמח לעדכן בהמשך בהתאם להתקדמות.  
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  אנחנו מזמינים את חברי הקיבוץ להעמיד את עצמם לבחירה למנהלת צמ"ד ובכך להיות
ובהובלה של תהליכים   , בעיצוב המציאות הדמוגרפית של קיבוצינושותפים פעילים ו מעורבים

 .ציבור ומעורבות ה , שקיפותהמבוססים על שיתוף
 , בהצלחה לנקלטים ולכולנו

 מיכל ואורלי 
 
 

 אורית רווה  /זיכרונות ילדות מקורט
יחד עם טנא    -קורט רופין בעלון האחרון, עלון שבועות, פורסם מכתב שנשלח מהקיבוץ ל

, וגם מכתב תשובה שכתב קורט גופא. כפי שמסתבר, הדבר  1941בשנת  -ביכורים של המשק 
שזכתה   אורית רווה, עורר זיכרונות מימים רחוקים בליבה של החברה )החיפאית במקור( 

להיכרות אישית עם אותו אדם, קורט )שחי בחיפה(, שעבור רבים שמו לא אומר דבר. על כך  
 אורית מספרת:

 
ודאי קראתם את חלופת המכתבים ששלחה שוש כץ לעלון שבועות. אולי דילגתם עליהם  

ובכל זאת   בחוסר עניין. כי באמת, מה מעניין במכתבים מלפני שבעים שנה על סל של ביכורים? 
לרגע של נוסטלגיה. לא געגוע, אלא שמחת זיכרון ילדות, תזכורת נעימה מימים   אני עצרתי 
אזכיר כי מדובר על שי בכורים שנשלח מהקבוץ לאיזה איש ומכתב תודה של אותו  רחוקים. 

 איש לשולחים, הקבוץ. 
 אז על מה ההתרגשות? 

, מקבל הסל וכותב התודה, היה החבר הכי טוב של סבא שלי הייקה, אלפרד  קורט רופין
, וכולם  רופיןארתור פרנק, עוד מתקופת לימודיו בברלין. סבא שלי היה גם חבר של אחיו  

הסתובבו בחוגים ציוניים עוד טרם העלייה ארצה בתחילת שנות השלושים של המאה הקודמת.  
הכרמל היה מעוז היקים מהעליה החמישית, רובם בני המעמד הבינוני, סוחרים, תעשיינים,  

בעלי מקצועות חופשיים, אנשי אקדמיה ודוקטורים. העליה החמישית מגרמניה הייתה ברובה  
ת, כמו גם אנשים שהבינו שהעליה הדמוקרטית של המפלגה הנאצית תביא איתה  עלייה ציוני

אך גם לא נזקקו לתרומות. אנשים שונים קצת מהפולנים שבצד   הם לא היו אמידים, משהו רע.
שלא יספרו לכם את ספור   המשפחתי השני שלי, שהיו אנשים חמים ומשפחתיים )ולא,

והעברית שלהם היתה לעיתים מצחיקה )כמו הדודה  הפולניות...(. הם דברו הרבה בגרמנית,  
מסעדה כמובן(. בילדותי הכרתי היטב    -ואכלה במזוודה  -כורסה   –יודית שלי שישבה בקופסה  

 והייתי פוגשת אותו לא מעט עם הורי וסבא.   את קורט, שגר לא רחוק מאיתנו,
 האמת, בהתחלה רק נהניתי לקרוא ושלחתי תגובה שמחה לשוש ולמוכה.  

אחר כך קראתי שוב את המכתבים וגם באזני גלעד, כי רציתי עוד חוות דעת על מה  
שחשבתי כסוג של "עודף הכרת תודה" או "שלח לחמך על פני המים", של חברי עין המפרץ  

 כותבי המכתב. 
כן, בקריאה השניה משהו דגדג לי. קורט רופין בין היתר, כמו אחיו ארתור, היו אחראים  

 על קניית אדמות לצרכי התיישבות וחקלאות. 
קורט היה חבר הנהלת הכשרת הישוב בארץ ישראל וכאן באזור כפר ביאליק, כורדני  

במיוחד, וארתור רופין עמד בראש המשרד הארץ ישראלי להתיישבות וכו' )נפטר אגב שנתיים  
 אחרי המכתב(. 

אני לא בטוחה שבעת כתיבת המכתב עמדו שניהם בתפקידים אלו, אבל כמה שלא נייפה  
את סל הבכורים ונקשור לו זרים, כנראה חשוב היה "לשמן" אנשים חשובים )מה שכתוב  

 בפתיח "נהוג היה..."( . 
 בקיצור, אלה היו השנקל שלי למעט נוסטלגיה ששיתפה שוש כץ בעלון חג הבכורים. 
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 משולחן מש"א
 

 חידושים ואיושים:  .1
וכבר רואים אותה מתרוצצת בין   ,נבחרה לתפקיד סימה חיים - אחראית דיור זמני

, שהסכימה להישאר בתפקיד עד  ניצןהדירות ומתמקמת מחדש. סימה החליפה את 
. בהזדמנות זו רציתי להגיד תודה לניצן על עבודתה המסורה, שלא  שימצא לה מחליף.ה

תמיד היתה פשוטה וכללה התמודדות עם אתגרים לא קלים. לסימה, שיהיה הרבה  
 .☺ואל תשכחי לנשום לפעמים   ,הצלחה בתפקיד

לאחר זמן   ,קיבל על עצמו את תפקיד רכז צוות צעירים רונן בן אשר - רכז צוות צעירים
, שהמשיך לדאוג לצעירים גם  צפריררב שלא היה מאויש. האחרון שמילא אותו היה  

כאשר לא היה רשמית בתפקיד. על כך, ועל שנים ארוכות של מסירות לתפקיד אני רוצה  
להודות מאוד לצפריר. רונן שוקד בימים אלה על ארגון מחדש של צוות צעירים.  

 בהצלחה לרונן במשימות שלפניך. 

 קול קורא לאיוש ועדות:  .2
לאחרונה נפתחו מספר בקשות לאיוש ועדות. בעלון הזה מופיע קול קורא לרכז ועדת  

יה הבוגרת  יביקורת ולנציגי ציבור במינהלת צמ"ד. אנחנו עדיין מחפשים נציג מהאוכלוס 
+( להנהלת הקהילה וחבר.ה נוסף לצוות עזרה הדדית. ניתן לפנות אליי בווטסאפ או  70)

 במייל להירשם לכל הדברים. 
 

 קול קורא לרכז ועדת ביקורת 
 מאחר ששחר קלרפלד סיים קדנציה 

 
 הגדרת תפקיד 

מערכות הניהול, עסקי הקיבוץ )גם במשק וגם בקהילה(, תאגידיו ופעילויותיו מבוקרות   ייעוד:
 ע"פ תוכנית, ביקורת בונה המיושמת ומביאה לשיפור התנהלות הארגון לאורך זמן. 

תופי פעולה, הובלה ליישום,  י שקיפות, מקצועיות, ראיה מערכתית, צנעת הפרט, שערכים: 
 . דיסקרטיות

 אחריות: תחומי 
קביעת נושאים לביקורת תוך תיאום עם הגופים הניהוליים ו/או המבוקרים וקביעת   •

 . סדר עדיפויות
חלוקה שווה של ביקורת על עמידה בנהלים והחלטות על ידי מבקר חיצוני וביקורת   •

 התנהלות כלכלית על ידי גוף מוסמך לכך. 
 פניה למבקר החיצוני לביצוע הביקורת  •
 אישור תכנית הביקורת שנבנתה על ידי המבקר החיצוני   •
 מעבר על טיוטת הביקורת שהועברה על ידי המבקר החיצוני  •
 אחריות על העברת הביקורת למבוקרים וקבלת התייחסות מהמבוקרים  •
 מתן אישור למבקר על טיוטת הביקורת.  •
 אחריות על הבאת הביקורת להנהלה הרלוונטית   •
 דיווח לאסיפת הקיבוץ על הנושאים המבוקרים והתהליך.  •
 ביצוע סקר לבחינת הטמעת הביקורות שנעשו בשנים האחרונות  •
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קבלת פניות חברים לביצוע ביקורת, הפניית החברים למערכות הניהול לבירור העניין   •
 וקיום דיון בפניות לאחר שהפונה בירר וקיבל תשובות מהמערכת הניהולית

- תאגידים שבבעלות עין המפרץ ב –קיום ביקורת בתאגידים שאין להם מבקר נפרד   •
100% . 

לחברי האגודה בהשגותיהם או בטענותיהם על   - עד לבחירת נציב קבילות –יינתן מענה   •
 התנהלות נבחריה. 

 שיחת קיבוץ כפיפות ניהולית:   נציגי ציבור 3מרכז+  מבנה הצוות: 

 מבקר חיצוני )אדם מקצועי שלא חבר קיבוץ(: 
 ההתנהלות הכלכלית המלצה לבחירת מבקר פנים ולגוף שיבקר את  •
 עבודה משותפת לפי נהלים   •
 סיום עבודה של המבקר בתיאום עם המערכת הניהולית של הקיבוץ  •

 

 נציגי ציבור במינהלת צמיחה דמוגרפית 3-לקול קורא  
 

 הגדרת תפקיד מינהלת צמ"ד 

ואסטרטגיית  : קידום והובלת תהליך צמיחה כולל בקיבוץ, התווית מדיניות  יעדי התפקיד
 הצמיחה מתוך ראייה של טובת הקיבוץ וחבריו. 

 משימות ותחומי אחריות:
 מתווה את מדיניות הצמיחה.  .1
 פי ביקוש, צרכים והיכולות של הקיבוץ. - קצב הצמיחה. על .2
 משתף את הציבור בתהליכי הצמיחה.  .3
 מסנכרן בין הגופים והמוסדות השונים.   .4
 הנושאים שקשורים לנושא הצמיחה.מביא למוסדות הקיבוץ המלצות בכלל  .5
 טיפול בחסמי קליטה של הקהילה הקולטת.  .6
 עדכון המודל מעת לעת ואישרורו באסיפה.   .7
 התאמת כלים לניהול הקליטה ע"פ הנוהל:  .8

 קביעת פרופיל נקלט.  .א
 יצירת תרשים זרימה לתהליך הקליטה.  .ב

 פתיחת מחזורי קליטה והקצאת מגרשים.  .9
 פועלת לקידום בסדר העדיפויות של הקיבוץ לקבלת משאבים לפיתוח מגרשים.  .10

 חברים בצוות: 
 מנהל צמ"ד, נבחר באסיפה  - יו"ר  .1
 יו"ר ו. קליטה  .2
 רכז צוות צעירים  .3
 מנהל קהילה  .4
 נציגי ציבור  3 .5

 הנהלת הקהילה כפיפות ארגונית:  

 שנים  4: אורך קדנציה

 : אסיפת קיבוץ דרך הבחירה 

   masha@ein.co.il מייל ב למשאבי אנוש 24.6.2024ניתן להגיש מועמדות עד 
 052-3967518בטלפון לגלית או 

  

mailto:masha@ein.co.il
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 תמיר  /'( ח-'כיתות ז )ים לחטיבת אופק י סיכום בינ 
 

 , חברים שלום
ומסכמים תקופה בה אירחנו    ,פתיחת החופש הגדולסיום שנת הלימודים ו אנו עומדים לפני 

 . במבנה הקומונה בעין המפרץמבית החינוך אופק   'ח  –' את חטיבת הביניים כיתות ז
בשבוע הקרוב נקיים ישיבת סיכום עם ממלאי התפקידים מול אופק על מנת ללמוד ולהשתפר  

- לשנה הבאה. אם מי מהחברים מעוניין להעלות כל הערה מוזמנים לכתוב אלי ל 
tamir@ein.co.il 

מיוחד של בי"ס סולם צור  החינוך ה עת נכנסה כיתת    ,2024סיפור המעשה התחיל בתחילת  
בחלוקה שווה עם   ,אלף ₪ 25לצורך התאמת המקום הושקעו  . לשימוש בקטע במבנה הקומונה

התלמידים בבית    1,200לאכלס את כלל  לכו בית החינוך אופק לא י עקב המלחמה  . המועצה
בין בית הספר גוונים לבין   ונדד   מהתלמידים חלק   .דים"היות ואין מספיק מיגון וממ   ,הספר

בוץ  ישהודיעה כי עליהם לפנות את המכללה עם חזרת הסטודנטים. הק  ,מכללת הגליל המערבי
על מנת לסייע ולהחזיר את התלמידים    - שעמד ריק -הציע לאופק להשתמש במבנה הקומונה 

 גם אם לא מיטבית.  ,לשיגרת לימודים
התקבל    ,למבנה הקומונה וקבלת הצעות מחיר  פלדאסתי לאחר הכנת תוכנית זריזה על ידי 

  םבניצוח ,הביצוע הופקד על הקבוץ. אלף ₪ מצד המועצה האיזורית 500-אישור תקציבי של כ
  ,הזדמנות להחלפת גג המרחב הצעיר הישןגם ואגף התשתיות. בהמשך הדרך נוצלה    יפתחשל 

סה"כ השתמש בית   אלף ₪.    700- כ –  ההשקעה כולה וגם שם הוקצו לאופק מספר כיתות. 
 בגינן אנו מקבלים דמי שימוש על פי תקן משרד החינוך.  , תלמידים 400-כיתות ל 20-הספר בכ

 . תלמידים ואנשי צוות 400-כומאז התרוצצו ברחבי הקבוץ    ,נחנך המבנה  14.3.24-ב
כולל   ,קבוץוהתלמידים והצוות קבלו שירותים ב  ,בתוך זמן קצר למדנו לעבוד אחד עם השני

 במרכולית בחדר האוכל ו 

 :כעת אני מבקש להודות
הסתגלה   , בצורה מעוררת כבודוהחידוש בלה את השינוי  ישק ,ראשית לקהילה כולה

 עצמה וגילתה סבלנות רבה לעניין. ב
על הקמה מקצועית בזמן קצר   , ומחלקת התשתיות  יפתחבמיוחד אני מבקש להודות ל

  כרמלו  אושריתלעל שיתוף פעולה מדהים וצמצום הקומונה למקומה החדש. נטע כהן לביותר. 
לקוחות פוטנציאליים על אף הקושי   500על הנכונות לשרת עוד  ,וצוותי חדר האוכל והמרכולית

 .  הספריה והמועדון על הכנסת האורחים  .למערכת החינוך .בדבר
יזמה וסייעה בכל יום לימודים לכוון את   ,שהתנדבה  , לבת עמי גלייזרותודה מיוחדת מאוד  

 התלמידים בדרך הבטוחה מהחניה לכיתותיהם.  
 ! הנהלת אופק והמועצה מודה מאוד לקהילה ולקבוץ על מאור הפנים ושיתוף הפעולה 

 ומה הלאה: 
ולכן נערכת    ,בצפון לא הולך לקראת פיתרוןלצערנו אנו רואים כי המצב הביטחוני המורכב  

 .9.2024-המתחילה ב ,כבר לקראת שנת הלימודים הבאהמ.א. מטה אשר 
בהם התושבים   ,מישובי צפון המועצה 3-במהלך החופש הגדול מבקשת המועצה לאפשר ל

צפויים  הילדים לחינוך הבלתי פורמאלי.  גם במבנים שהוקצו לאופק להשתמש לאפשר   ,מפונים
ילדים וצוותי הקבוצים. ההסדרה לשיתוף הפעולה    60- כ –יום    מדימספר שעות    שם להיות

 . תהיה בשיתוף מערכת החינוך אצלנו
קבלנו בקשה להוסיף מבנה נוסף לצורך ילדי בית הספר  הבאה  שנת הלימודים  לקראת 

 ובנוסף להוסיף גם כיתה לאופק.  ,השנה לקבוץ גנוסרהגדול פונה שבחלקו   ,היסודי בבצת
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בהקשר מחלקת התרבות מציעה לקהל מטה אשר סדרת הרצאות 

 לאסון השביעי באוקטובר. לקראת כל הרצאה יצא פרסום בנפרד
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 הכניסה חופשית

מליון ₪ ותספק   1הוחלט להעמיד את מבנה עטיפית הישן. המועצה תשקיע במקום לצורך כך 
אלף ₪. כל הסדרי הבטיחות יאושרו על ידי    200-. הקבוץ ישתתף בכלתלמידים ממדי"ם 

 התחבורה במועצה. מהנדס המועצה, מחלקת הביטחון ו
שיפוץ קוסמטי של המקום וביצוע   ,תכנית להחלפת גג האסבסט בעטיפיתעד עתה הוכנה 

  ,גם כאן הביצוע יהיה על ידי תשתיות עין המפרץ  חלוקות פנימיות על פי צרכי בית הספר.
להספיק ולהיות מוכנים  ו  ,כבר בתחילת החודש הבא בהתאמת המבנה היא להתחיל  והכוונה

 בלו"ז קצר. לתחילת שנת הלימודים  
מכירים   . אנו אנו רואים חשיבות רבה בסיוע הקבוץ ככל הניתן לתושבי המועצה המפונים

 בקושי וברצון לשמור את קהילות הישובים מאוחדות ככל הניתן בתקופה קשה זו. 
 ונאחל שיוכלו לחזור במהרה לביתם.   ,נקבל אותם בסבר פנים יפות

 
 
 

 

 
 

  

 סיפורו של יותם חיים –איריס חיים: "באור ולא בבור" 

סיפורו של יותם, שבחייו ובמותו התגבר על קשיים יומיומיים. על הבחירה 

שהוא עשה, ושאני עשיתי לאורך החיים שלו. על יכולת הבחירה בכל רגע נתון, 

לבחור לעצמי את הסיפור ולברוא עבור עצמי את המציאות המתאימה לי. על 

 איך להיות בתודעת אושר ולא בתודעת קורבן.

 ובכאן רשת ב' 11כתב צפון בכאן רובי המרשלג, 

 של עבודת התקשורת" מאחורי הקלעים"

יומית והבלתי צפויה ככתב חדשות בגבול הצפון, -על הדינמיות והכוננות היום

 שמשתנה מדי יום.

 סופר, במאי קולנוע, מרצה ופובליציסט.יאיר אגמון, 

 "יום אחד באוקטובר" -על ספרו 

השראה ונחמה עם החומר האנושי שממנו עושים גיבורים. יאיר מפגש שכולו 

אגמון מתכנס לשיחה משותפת על גבורה, על גיבורים, על המלחמה הזו שלא 

 נגמרת, ועל הכאן ועכשיו שבו אנו חיים.

 צלם עיתונותזיו קורן, 

הרצאה מרתקת ומטלטלת בליווי צילומים של  – "באוקטובר 7-מתקפת ה"

 +.16המלחמה, שלצערנו עדיין לא הסתיימה. הכניסה מגיל 
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 רונית רייזהנהלה רחבה בחינוך/ 
 

 : מידע על מינהלת החינוך,  שלום לכולם
מנהלת  ;  רונית רייז - מנהלת תחום חינוך; קורן רביב -  מנהל תפעול קהילהמורכבת מ

מנהלת  ; כהן-אתי בקר   - 0-6מנהלת הגיל הרך גילאי ; עמר עמיר -  6-12החינוך החברתי גילאי 
שותפים   בפועל.  נציגי ציבור, מהווים ייצוג לכל הגילאים +אנשי חינוך 7; ענת קורן - תפעולית 

עמית חורב, אלינור קושניר, רועי נוריאל, איתן שפיר, בר הראל, יוסי בן   במינהלת החינוך:
 . סימון

ינים יפנו לכל אחד  י הקהילה. המעונאמור להיבחר נציג נוסף, הבחירה תתבצע בהנהלת 
 .מאנשי הצוות

שותפה לדרך החינוכית   למימוש.ודרך הבאתו    החינוך עוסקת בגיבוש קו חינוכי  מינהלת 
מאשרת את התוכניות השנתיות ברמה   .נותנת גיבוי לממלאי התפקידים ,ולעשיה החינוכית

 החינוכית והכלכלית. 
חשיבה וייעוץ לממלאי התפקידים בדילמות העולות מהעבודה    מהווה פורום לדיון,

 השוטפת. 
 .המינהלת מהווה כתובת לפניות הורים  בנושאי מדיניות, התנהלות ונוהלים

 המינהלת ניפגשת אחת לחודש, ובתכיפות משתנה בהתאם לצורך. 

 -   נושאים שעלו.  26/5/24-הפגישה הראשונה התקיימה ב 
 הוצגה הצעה לדיון ואישור. -לוח חופשות תשפ"ה •
נוספת לפני אשור סופי ופרסום    חברי המינהלת קיבלו את לוח החופשות לעיון ובדיקה •

 להורים. 
 עדיין נמצא בדיון, ויפורסם להורים מיד אחר אישורו.  - מחירון תשפ"ה •
החלה  ,  מחכים להתקנת מערכת סינון ומזגנים  ממדי"ם, 3הסתיימה בניית    - בגיל הרך  •

 על זירוז ופיקוח התהליך.  ליפתח וקורןתודה   בניית ממדי"ם גדולים בגני הילדים.
מול שיח  והאם יש לו גיבוי   מוגנות הצוות החינוכיעל   התפתח דיון במינהלת החינוך •

הוצע לייצר מסמך הבנות ובו נוהלים ברורים   .והתנהגות אלימה של הוריםמתלהם  
 . הנושא בטיפול  ,לקיום שיח עם ההורים

  קייטנות הקיץ  •
יטנות  י בים. הק"טנות, בגנים ובמרחי למנהלי הקי בימים אלו נערכה השתלמות

מפוקחות ע" משרד החינוך, והפיקוח אמור לאשר עמידה שלנו בתקנים מחמירים  
 .הן בהיבט התוכנית החינוכית והן בהיבט הבטיחותי  ,שנקבעו ע"י המשרד

לילדים ולנוער לצבור חוויות   בחינוך החברתי נדרשת חשיבה יצירתית כדי לאפשר
 . מצומצם בעקבות המלחמה פי רחב גיאוגוהנאות במר 

שבהם ישנה פעילות   ,בימים אלו מתקיימות אסיפות הורים לקראת ימי הקיץ
 . אינטנסיבית ו"חמה"

למעט ימים של    ,החינוך החברתי של ילדי המרחבים מתקיים בעיקר בשעות היום
עובדה המייצרת   מתקיימת בשעות הערב,פעילות הנעורון  יציאות אחה"צ ולינה.

 לעיתים מופעי רעש 
מבקשים  ואנו מודעים לחוסר הנעימות . המקשים מאד על חלק מדיירי השכונה הקרובה 

גם מהנערים וגם מהשכנים. אנו מתכננים את ניוד הנעורון למבנה אחר,   , לגלות הבנה
 . מעבר שיתרחש לאחר שביה"ס "אופק" יחזור למשכנו הקבוע
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  -מצובה, חניתה ובצת. כ   - מפוניםילדים משלושה ישובים אצלנו  בחודשי הקיץ יתארחו 
אנחנו רואים זכות וחובה להקל על המפונים מביתם, ונעשה זאת ברוחב לב.   ילדים. 60

הקבוצות   הפעילות המתוכננת עבורם.ולא תופרע  ,ילדי החינוך החברתי יהיו מעורבים
יפעלו גם במרחבי  ו  שיתפנו בקיץ מילדי "אופק" בחלק ממבני החינוך תשתמשנה 

 .והלוואי וישובו לביתם במהרה המדריכים בבואם,ו  את הילדיםמברכים אנו  .הקיבוץ
 ,שפויים ושקטים שנדע ימים

 רונית 
 

 כמעט סוף עונה –סבבא 
 

 ומסתיימת לה.יוני( הולכת  - עוד עונה עשירה באירועים ב"סבבא" )ספטמבר 

"בכל   – במפגש חגיגי ו'מבטיח'   25.6מועדון יום ג' יסיים את העונה ביום שלישי הקרוב,  •
 סיפורי חברים סביב חפצים אישיים.  –חפץ טמון סיפור"  

"מועדון סבבא מארח" ו"מועדון ארוחת הבוקר" 'גונבים' עוד שבועיים מחודש יולי,   •
, כאן אצלנו  10.7ויסיים באירוע/מופע מוסיקלי משותף עם כפר מסריק ביום רביעי  

  רז בן אשר ( ועם  26.6בנושא חינוך ביתי )  אודי ושרית פפרבמועדון. עד אז ניפגש עם 
 (. פרטים מלאים בהמשך.3.7)
)וכל יום ראשון( נחזור   09:00בשעה  7.7החל מיום ראשון   –התעמלות בבריכה   •

, המאמנת הוותיקה והטובה. עקב עליית מחירי  אריקהלהתעמלות במים בבריכה עם  
₪. אם יהיו נרשמים רבים נוריד את   15הבריכה וההצלה יעמוד המחיר למשתתף)ת( על  

 העלות בהתאם. 
החוג "התעמלות על כיסאות" ימשיך ללוות אותנו גם בקיץ, והוא יתקיים קבוע בימי   •

 . 9:30חמישי בשעה 
אנו מעוניינים לצרף לצוות גימלאים צעירים, לשותפות   לקראת העונה הבאה של סבבא

מלאה בוועדות ופעילות סבבא בכלל ופעילות לגמלאים הצעירים בפרט. המעוניינים  
 נא לפנות לאראלה או מיכאל.   –להצטרף או לקבל פרטים נוספים  

 בברכת קיץ נעים וקל לכל המלאים חברי סבבא, ולכל בית עין המפרץ.
 מיכאל 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 סדנאות מקצועיות לנוער במטה אשר
 

הקיץ הוא רצף הזמן הארוך ביותר בו בנות ובני הנוער שלנו פנויים ללמוד 
תחביבים, מלאכות וכישורים חדשים. ולכן אנחנו מזמינים אותם להיות עסוקים 

 -בקיץ עם סדנאות 
תגבור   גלישה   קונדיטוריה   צורפות   נגרות   תיאטרון 

 לק ג'ל מניקור ומבנה אנטומי  במתמטיקה 
 כל הקורסים מסובסדים באלפי שקלים ונגישים לכל המשתתפים והמשתתפות.

הקורסים והסדנאות מתקיימים במרחבים שונים במועצה, וההגעה אליהם 
 עצמאית.

בסרגל העליון  –ההרשמה מתבצעת דרך מערכת המיני פיי באתר המועצה 
יש לעמוד על 'תשלומים, שירות לתושב', ובתת תפריט להיכנס ל'תשלומים 

 חינוך בלתי פורמלי'. מספר המקומות מוגבל, כל הקודם זוכה.
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 רזי  /כלבים בקיבוץ
 

הכלב הלך משוחרר עם   טיפלתי במיון זבולון בפצוע קשה מאוד מנשיכת כלב. לאחרונה
  ם, משם "הפצוע הגיע לחדר הלם ברמב! בעליו ותקף את המטופל בפניו, ריסק לו את הפנים

 ! ויהיה לו נזק לכל החיים   ,לחדר ניתוח נלקח 
בן הזוג שלי הותקף על ידי כלב שבעלת הכלב הלכה איתו משוחרר. למזלו    בנוסף, לאחרונה

 . הוא היה על אופניים והצליח להתחמק ממנו. כמובן שבעלת הכלב לא הצליחה להשתלט עליו
בעל הכלב שכלבו התקיף את   - מבקשת להסב שוב את תשומת לב כל בעלי הכלבים בקיבוץ

 וקרוב לוודאי יואשם בתקיפה ואולי אף יותר!  ,המטופל עוכב על ידי המשטרה
זה שאנחנו בקיבוץ לא מתיר לאף בעל או בעלת כלב לתת לכלביהם להסתובב חופשי ואו  

זה סבבה ויעבור בשקט   -לחשוב שאם הם תוקפים כלב אחר או בנאדם ולא מתיר    ,משוחררים
 זה לא סבבה בכלל!! , אז לא  כי זה קיבוץ.

  קחו אחריות. אתם מחויבים על פי החוק ללכת עם כלביכם קשורים. - אתם בעלי כלבאם ו
באופן אישי, אני מודיעה חגיגית שכל כלב שיתקוף אותי, את בני משפחתי או את הכלבים שלי  

 אני מגישה תלונה אישית כלפי בעל הכלב במשטרה.   -
כמות הכלבים שמסתובבים פה לא מושגחים, תוקפים וגורמים לחברי קיבוץ להסתובב פה  

 ! היא נגד החוק  -ויותר מזה   ,בפחד היא לא מקובלת
 

 מצורפת ידיעה מחדשות החיפה והקריות באינסטגרם:
, מאושפז ומנותח  72אימה בקריות: חבר המועצה לשעבר של קריית מוצקין, מאיר דהן, בן 

כך דיווח   -ם במצב קשה לאחר שהותקף על ידי כלב פיטבול "כעת )חמישי( בבית החולים רמב
 איתיאל בוואלה ניוז.יואב 

על פי הדיווח, האירוע התרחש מוקדם יותר הערב בנסיבות שטרם התבררו במלואן. לפי   
אחת הגרסאות, התקיפה התרחשה בבניין בו מתגורר דהן, כאשר הכלב התנפל עליו וגרם  

מ בקרית ביאליק, אך  " בתחילה פונה דהן יחד עם בעלי הכלב התוקף למר לפגיעות קשות בפניו.
ם בחיפה על ידי צוות  "שם לא הצליחו לעצור את הדימום. לאחר מכן הועבר לבית החולים רמב 

 א. "מד
הפצוע שכב במרפאה כשהוא בהכרה מלאה  "סיפרה:  ,שחר מצרי ,א" פארמדיקית מד 

ומקבל סיוע ראשוני מצוות המרפאה. סיפרו לנו שבמהלך הליכה ברחוב הוא ננשך על ידי כלב  
בצוואר. הענקנו לו טיפול רפואי מציל חיים על מנת לייצב את מצבו ופינינו אותו בניידת טיפול  

 ."א לבית החולים כשמצבו קשה ויציב"נמרץ של מד 
 ם נמסר כי הוא הועבר ליחידה לטיפול נמרץ. "מבית החולים רמב 

 
 

ריענון הנחיות המחלקה הווטרינרית בנושא כלבים 
 משוטטים/משוחררים

 
המחזיק בכלב לא יאפשר את  . 2002-להסדרת הפיקוח על כלבים, התשס"ה  על פי חוק

אורך הרצועה  אלא אם כן הכלב מוחזק בידי אדם המסוגל לשלוט בו.   ,יציאתו מתחומי חצריו
ובלבד שאורכה וטיבה יאפשרו   , מטרים  5באמצעותה מוחזק כלב מחוץ לחצרים לא יעלה על 

 .למי שמחזיק בכלב לשלוט בו בכל רגע, ולמנוע מהכלב להשתחרר ממנה או לפגוע באחרים
( סעיף  2002מכאן, ומתוך חוק "עזר למטה אשר" )הפיקוח על כלבים וחתולים, התשס"ב 

 כל כלב שנמצא בשטח ציבורי ללא בעליו יחשב ככלב משוטט.  - ב7
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)מטלפון   *3109דיווח על כלבים משוטטים יש להעביר למוקד המועצה   – כלבים משוטטים 
 נייד(, המוקדן מעביר את הפנייה ללוכד הכלבים ישירות ומעדכן את הוטרינר להמשך מעקב. 

מידי שבוע מתבצעים סיורים יזומים של לוכד/פקח הכלבים ביישובים לפי תכנית שבועית. ניתן  
 לתגבר את עבודת הלוכד /פקח ביישוב בתיאום מראש עם הוטרינר הרשותי.  

אולם   ,כמו כן ,ישנו פקח שתפקידו לתעד כלבים משוטטים ומתן דוחות ללא לכידת הכלב
 במקרים מסוימים לוכד אף הוא כלבים ומעבירם למכלאה הרשותית.  

על האדם הננשך לגשת לקבל טיפול רפואי. לאחר מכן יופנה על ידי הרופא   –  מקרים של נשיכה
ולהגיש תלונה. משרד הבריאות מיידע את הווטרינר  נפת גליל מערבי בעכו למשרד הבריאות  

או יהיה בהסגר ביתי בהתאם למצב   ,שבאחריותו לוודא שהכלב יילקח להסגר ,הרשותי
 החיסוני שלו. 

  8עפ"י אמנת השירות של המחלקה הטיפול בפניות יהיה במקרים דחופים עד  –  טיפול בפניות
 שעות.   24ובמקרים אחרים עד   ,שעות
 כל קריאה שתפתח במוקד, יופעל שיקול דעת אם נדרש טיפול מידי.   −
 -  פנייה דחופה תטופל מידית מרגע קבלת הפנייה במקרים של  −

 נשיכה של כלב משוטט שלא ידוע בעליו.  •
 הימצאות כלב משוטט בתוך מוסד חינוכי.  •

 שעות מקבלת הפנייה.  24פנייה שאינה דחופה תטופל עד  −

 פניות בנושא חיסונים:  
 ביצוע של חיסונים ע"י וטרינר המועצה בזמן קבלת קהל פעמים בשבוע: 

 בכלביית יסעור 12:00עד   9:00בימי ראשון משעה  
 בבניין המועצה 17:30עד   16:30בימי שלישי משעה 

ביצוע של חיסונים ביישובי המועצה מתבצע בכל יישוב פעם בשנה בתיאום עם ועד היישוב,  
 פרסום לתושבים באחריות וועד היישוב. 

 בברכה, 
 וטרינר הרשות  -ד"ר שי גולדן  

 
 

 האם הנושא בטיפול?  - בעקבות היעלמות הטווסים במשק החי 
 אהובה רוטמן 

 
 מהנהלת הקהילה נמסר כי אין מי שאחראי על משק החי. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 , יום העיוור6.6

'Blind Day '- נבחר  6-ל 6-ה
עיוורים להיות יום ההזדהות עם 

כדי  6/6ולקויי ראייה בישראל )
אורן . ביום זה השתתף לחדד(
דם -ברכיבת טן )בתמונה(עציוני 

 עם עוורים ולקויי ראיה.
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 בתיה שחף הידד לחופש הגדול/ 
 

המשבצת רבת השנים שילדים )והורים, וסבים( אוהבים להגיע וליהנות.   – "שעת סיפור"  
לאחרונה קיימנו מפגש כזה, שהיה אחר ומיוחד: הקהל המגוון יצר תקשורת ב"זום" עם ילדים  

  בארה"ב, ובמהלכה הילדים קמו על רגליהם ושיתפו פעולה עם ה"קולגות" שמעבר לים
 ספרי פיג'מה.הוצאת  "מעשה בכסא",. בהשראת הספר הקהל במפגש( –)בתמונה  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

, שיציג להם את  גבריאל הדרייפגשו הילדים עם   –כפי שפרסמנו כבר   –בשבוע הקרוב   
 המנוח.  מאיר שליודרך עיניו הנהדרות של   אבא עושה בושות...מעלליו של 

 תבואו, יהיה מגניב!  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

סוף שנה, פתאום שקט. הידד לחופש הגדול. חדרי העיון שנתרמו והוסבו לכיתות לימוד   
 ( חזרו אלינו לייעודם המקורי. "אופק" ח' מ- )תלמידי ז'

עיון, והם יעמדו לרשות  -קרובים נחזיר את החדרים לתפקוד רגיל כחדריבימים ה 
 סטודנטים שישובו לדגור ולחפור בהכנה למבחן/תואר הבא. 

יהיו שינויים )קלים!( בנוהלים. חדרי העיון עברו חוויות לא פשוטות כשאוכלסו בנערי   
 "אופק" התוססים והעליזים. 

פעולות כדי להבטיח השבתם ברמה מכובדת, כשיחזרו התלמידים בסיום  ננקוט מספר   
 חופשת הקיץ: 

חדר העיון יינעל כל יום, בסיום עבודת הספריה. סטודנטים שמעוניינים מוזמנים לפנות   •
 .052-3967003 – בתיה ש. אלינו ולקבל מפתח, ניתן לפנות ל

 . ולנעול את הדלתהעיון, ידאג לכבות אורות/מזגנים, - סטודנט שמסיים ויוצא מחדר •

 אבא עושה בושות
 

 סיפור עם גבריאל הדר )הנהדר(שעת 
 3-6על פי ספרו של מאיר שלו, לגילאי 

 בספריה 17:00בשעה  26/6 ביום רביעי
 מספר המקומות מוגבל, ללא תשלום.
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מוזמנים להירשם בדף החודשי המוצמד לדלת   – ישיבות, פגישות צוות  – פעילות  •
 הכניסה. 

 הספריה היא גם... ספריה.
מוזמנים להיכנס, לחפש/למצוא ספרים, לשוחח, להתייעץ. נעים אצלנו, ממוזג, ובקיץ שלנו  

 ממש כיף כאן. 
 בקרוב נציג )כמו תמיד( ספרים חדשים, נפרסם ונזמין את כולם להירשם. 

זוכרים את המטבח שלנו? אז זהו, שהוא עבר מתיחת פנים. הוצבה מחיצה המחלקת את  
ומחסן. הרבה )המון( ציוד ישן ופסולת נזרקו לפח, ואנחנו ממש נהנות    –החלל למטבח  

 מהמראה החדש. 
 בואו אלינו. יש חדש )גם( על המדף. 

 נקווה ונייחל לקיץ שקט ונעים. 
 
 

 תשעים שנות
 

מי שייכנס למועדון יראה בחלל הכניסה, ממש מולו,  
מעין שלט גדול מוצב על מעמד, מלא תמונות, חלקן  

צבעוניות וחלקן בשחור לבן. השלט מתעד את קורות  
ונוצר על ידי נכדתו, האמנית   טיבי עמית,חייו של 

  ליקטנו כמה תמונות:  אור קרסני.
 
 

 
 

  

 הודעה מהתשתיות
 

עקב שדרוג תשתיות  12:00-עד 09:00-תהיה הפסקת אינטרנט מ 26/06ביום ד' 
 .של חברת הוט



16 
 

 
 
 

 ,קהילת עין המפרץ היקרה
תודה גדולה על אירוח קהילת אדמית בשבועות. נתתם לנו הרגשה של בית, ובימים כאלה  

 זה כל כך הרבה. לא היתה בקשה שביקשנו שלא חיבקתם.
  .תודה למשתלה על השאלת כלים חקלאיים 
 על השאלת השולחנות והשימוש בשירותים.  ,אחראי על הבריכהה, אורליתודה ל 
 .תודה לחיילים הנהדרים שנשלפו מהבריכה הסמוכה לעזור בתליית השלט 
  .תודה לצוות הנוי על גיזום הענפים 
 מנהל הקהילה, גם על הביקור במהלך הטקס, אפילו תוך כדי מסורת   תמירתודה ל

 טורניר הכדורעף. 
 שהיתה אוזן קשבת ועזרה בכל דבר.  ,רכזת התרבות הנהדרת דנה תודה ל 

  ריגשתם אותנו מאוד!!
 קהילת אדמית 

 
 

  

 שמעון להטהודעה מהביטחון/ 

בסיור מצב המקלטים נמצא שחברים המשתמשים במקלטים שוכחים שזה 
 הנכם מתבקשים: מקום ציבורי ויש לשמור על מספר כללים.

 תאורה. לכבותבסיום שימוש .1
 האשפה.בסיום שימוש לקחת את כל האשפה לפח .2
 רותים.ילשמור על ניקיון והיגיינה של הש.3
 ואם צריך מותר גם להעביר סמרטוט על הרצפה. ,לשמור על ניקיון כללי.4
ומזון נייר טואלט ושאר פרטים אישיים  ,על כל משתמש לדאוג למי שתיה.5

 כגון פנס, טרנזיסטור וכד' לעצמו.
לסגור דלתות מפני כניסת בעלי חיים לא רצויים, עכברים כלבים חתולים .6

 וכד'
 זה מקלט ציבורי ולא מגרש משחקים. -זכרו 

  תודה על שיתוף הפעולה 
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 מהתברואה 
 

רכוש קופסת גרגרים נגד  יכל בית  שחשוב   נתיים?ימה עלינו לעשות ב  נמלת האש כבר פה,
 הוראות שימוש: אותה ניתן לקנות במיני.  ,נמלת האש

לפזר בכל     לפזר במסילות כל חלונות הבית   יש לפזר סביב כל מסגרת הבית צמוד לקיר
 הגרגרים הם פיתיון. ,  חשוב לא להרטיב. דלתותה מפתני 

  על כך תתקבל הודעה.   ,בהמשך כמובן תתבצע פעולה נרחבת ברחבי הקיבוץ וסביב הבתים 
ובית תשפיעו   בית אתם בכל כדי להביא למקסימום הצלחה במיגור המפגע,  ,נתייםיב

לעונה החמה ולאחרי הגשמים  ככל ותידחה הפעולה הנרחבת ע"י המדביר   בקרבתכם.
  כמובן ותבוא על כך הודעה מראש כך יעלה סיכוי ההצלחה למיגור והפחתת המפגע. האחרונים,

  -  שאלות מחוצה לו.ועד אז מומלץ להתחיל לפזר עצמאית את הגרגרים בכל בית   במקומי.
 רשמו לי בהודעת וואצאפ. 

 חופית קלברג  
 תברואה ונראות החצר. 

 
 

  

 שמיכות כבדות להפגת חרדה

התנועה הקיבוצית יצאה בפרויקט לתפירת שמיכות כבדות להפגת חרדה 
 טראומה ועוד.ומתח לילדים ומבוגרים הסובלים מחרדה, 

השימוש בשמיכות כובד בקרב אנשים המתמודדים עם פוסט  ,על פי מחקרים
 ומסייע משמעותית להירדמות ולשינה איכותית. ,טראומה מקל עליהם להירגע

המטרה היא ליצור כובד על הגוף המעניק מעיין תחושה של עיטוף ואפקט של 
ביטחון משפיעה על הרפיית השרירים ומערכת התחושת  ".מרחב בטוח"

שילוב שמסייע באופן מהיר להירדמות  ,מגבירה את ייצור המלטוניןו ,העצבים
 מהירה ולשינה עמוקה.

ג התנועה הקיבוצית ועובר למתנדבות "החומר לשמיכות נארז במרלו
 -חלוקת השמיכות נעשית ע"י עמותת נט"ל   ומתנדבים לתפירת השמיכות.

 נפגעי טראומה על רקע מלחמה וטרור.

נשמח להירתמות של תופרים ותופרות שיכולים לסייע בתפירת השמיכות 
 054-888-6698, יובל 050-792-0902שיר  - עבור נפגעי טראומה

 את החומרים אנו נדאג לספק אליכם בכל עת. -עזרתכם/ן חיונית 
 

 מאגף התשתיות

אפליקציית מקומי עובדת מערכת הזמנת קריאות שירות דרך , חברים שלום
 באופן מלא.

בוחרים בין  - לוחצים על אייקון שמאלי שנקרא שירות - נכנסים למקומי
במסך שניפתח כותבים את תיאור  - קריאה לתשתיות לקריאת שירות לחשמליה

 למטה לוחצים על שלח. - הפניה )ניתן להוסף תמונה(
עזרה בהתקנת האפליקציה או ל אם צריך עזרה אפשר לפנות לשרי צרפתי.

 ניתן לפנות לטוני רוזנפלד. -בעיות בהרשאות באפליקציה 
 אנחנו ממליצים בחום להתרגל להשתמש באפליקציה.

 צוות אגף תשתיות
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 תודות לחג שבועות 
 על טקס החג הנפלא  רוית שחף, לאה הלר ומיכאל הוכמן  - תודה לצוות החג

 תודה לצוות המוזיאון שהכין את הטרקטורים לתהלוכה 

 תודה לקריינים, לרקדנים, לענפים ולכל מי שהופיע בטקס 

 על הריקודים  לדפנה הלפרן תודה 

 ארוחה לתפארתתודה לצוות ארוחת הבוקר על 

 תודה לצוות טורניר הכדורעף על ארגון הטורניר

  תודה לכל מי שנתן יד, התנדב ועזר בהקמה ובחיסול של אירועי החג 
 
 

 פגישה עם צעירים

 (, 25-45צעירים יקרים )גילאי 
ושמנו לב שלרוב אנחנו לא    ,רועי התרבות לשנה הבאהיאנחנו מתחילות לתכנן את א

 רואים אתכם באירועים השונים. 
ולכן בקרוב נזמין אתכם לערב בפאב כדי שנוכל לדבר ולהבין מה   ,בא לנו לשמוע אתכם

 ומה כדאי להשאיר.  ,הייתם רוצים לראות, מה חסר לכם 
 ! ניפגש בקרוב

 

 

 נפתלי חןירושלים של זהב/ 
 לעלון: מוכה.שנים למלחמת ששת הימים. שלח  57

 
רגע לפני שעלתה   ,איך הם יגיבו? מה הם יחשבו? דפיקות לב הלמו בחזה של נעמי שמר

והיא לא ידעה איך זה    ,שיר שכולם הכירו ,היא הלכה להוסיף בית לשיר שכתבה . להופיע
נעמי שמר עלתה   .ימים בודדים לאחר שחרור העיר ירושלים  ,10.6.1967התאריך היה   .יתקבל..

היא עלתה לשיר בליווי להקת    .להופיע בעיר בית לחם בפני חיילי צה"ל שלחמו בעיר ירושלים
שופר קורא בהר הבית בעיר   /"חזרנו אל בורות המים  :הנחל. היא שרה בקולה המיוחד והנוגע

  .כי שוב נרד אל ים המלח בדרך יריחו" הקהל התרגש ומחא כפיים עוד ועוד ועוד / העתיקה... 
רגע   ."חבובים, חבובים, רגע, תראו..  - אך לא הצליחה ,שחיל כמה מיליםהנעמי שמר ניסתה ל

אני שצריכה   וז  ,"תראו בהתרגשות: נעמי שמר אמרה להם ." הקהל נרגע ונתן לה לדבר.אחד
" החיילים מחאו שוב כפיים  .כי לשנות שיר זה הרבה יותר קל מלשנות עיר ,למחוא לכם כף

 . בהתלהבות
שמר חזרה לשיר שוב את הבית החדש שכבר לא 

היה כ"כ חדש, הוא השתלב בצורה כה יפה בשיר  
מזהב ומלאה   ,המיוחד שמספר על ירושלים שעשויה

באור. היא תמשיך ותשיר "אך בבואי היום לשיר לך  
 / קטונתי מכל לוחמייך ומאחרון הסיירים... / כתרים 

החיילים   . אם אשכך ירושלים, אשר כולה כולה זהב"
 . התרגשו עמוקות ולא הפסיקו למחוא לה כפיים

 


